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SKRAĆENI ZAPISNIK  
SA 4. SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA  

ODRŽANE DANA 04.10.2021.g. u  18:00h u glavnom hodniku škole 
 
Sjednica je održana poštujući propisane mjere uzrokovane COVID-19 virusom, održavajući propisani međusobni 
razmak i zaštitne maske. Sjednici su uz članove Vijeća roditelja, nazočni ravnatelj škole Vedran Kosovac, I.S., tajnica 
škole, kao zapisničar, predsjednica Školskog odbora D.J.-S. i S.B.- defektologinja škole. Sjednicu otvara 
predsjedavajuća gđa. P.K. koja konstatira da je sjednici nazočna natpolovična većina njenih članova, odnosno 21 
(dvadestijedan) član Vijeća roditelja od ukupno 26 članova te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci. 
Spisak nazočnih čini sastavni dio materijala ove sjednice.  
Na prijedlog predsjedavajuće članovi Vijeća roditelja  jednoglasno usvajaju  slijedeći Dnevni red:               
1. Verifikacija zapisnika sa 3. sjednice Vijeća roditelja, 
2. Verifikacija novoizabranih članova VR iz 1.razreda, 
3. Predstavljanje Školskog kurikuluma i odobravanje Godišnjeg plana i programa za šk.god. 

2021./2022. i 
4. Razno         
 
AD.1.  
Svi članovi Vijeća roditelja dobili su elektroničkom poštom skraćeni zapisnik sa prethodne sjednice održane dana 
01.09.2021.g. Predsjedavajuća prolazi kratko najvažnije odluke i zaključke sa iste te poziva članove na verifikaciju 
zapisnika.  
Članovi jednoglasno donose: 

Z A K L J U Č A K 
o verifikaciji zapisnika sa 3. sjednice  Vijeća roditelja održane 01.09.2021. g. 

 
AD.2.  
Predsjedavajuća vrši verifikaciju novoizabranih predstavnika u Vijeću roditelja iz I. razrednih odjela: 
1.a- gđa. L.F.L., 
1.b.- g. R.T. i  
1.c.-gđa. A.M.K. i 
7.b.- gđa. I.V.LJ. 

Izražava dobrodošlicu novoizabranim roditeljima i vjeruje da će se brzo i lako snaći u ovom složnom tijelu. 
 

Z A K L J U Č A K 
o verifikaciji novoizabrana tri člana predstavnika I. razrednih odjela i novoizabrane predstavnice 

7.b. razrednog odjela u Vijeće učenika 

 
AD.3.  
Predsjedavajuća konstatira da su svi članovi Vijeća roditelja dobili elektroničkom poštom Školski kurikulum i Godišnji 
plan i program za školsku 2021./2022. godinu i daje riječ predsjednici Školskog odbora i defektologinji da predstave 
dokumente.  
Računalnu prezentaciju Godišnjeg plana i programa održava D.J.-S., predsjednica Školskog odbora a Školskog 
kurikuluma S.B., defektologinja škole.   
Nakon održanih prezentacija članovi da postavljaju pitanja oko kojih se vodi rasprava i donose zaključci: 

- u svezi natjecanja  
- dodatne nastave  

Ravnatelj daje upute da se učenik/ica javi predmetnom učitelju koji je naveden kao nositelj aktivnosti i na taj 
način se pridruži aktivnosti, a sudjelovanje na natjecanju je inicijativa učenika i učitelja. Vremenik natjecanja 
objavljuje Agencija za odgoj i obrazovanje i može se link na objavu postaviti na službenu web stranicu škole. 
Članovi iznose pozitivnu kritiku za pokrenutu Facebook stranicu. Ravnatelj odgovara da je je tendencija sažeti 
i pojednostaviti dokumente da bi se olakšao pristup informacijama.  
- sportskih aktivnosti u školi 
Ravnatelj odgovara da su nositelji aktivnosti učitelji TZK, da se sve aktivnosti ponovno održavaju u školi. Škola 
ima športski sportski klub od ove školske godine po uputi osnivača, a članovi će pravovremeno biti obaviješteni 
o njegovom djelovanju. 
- Sudjelovanja učitelja u projektu 
Ravnatelj odgovara da ih se može samo motivirati, ne i prisiljavati niti uvrstiti sudjelovanje u projektima u 
zaduženja. U odnosu na projekte defektologinja naglašava kako je škola danas dobila informaciju da će 
Policijska uprava PGŽ ipak sudjelovati u projektima koje su provodili prije COVID-19 pandemije pa će i to biti 
naknadno uvršteno u predstavljene dokumente.  
- razvoja STEM područja u školi. Iznose prijedloge od kojih je jedan da škola zatraži donacije informatičke 

opreme. Ravnatelj odgovara da je isto imao u planu.  
Predsjedavajuća poziva članove da se pristupi glasovanju za iznesene dokumente: 

Svi prisutni članovi jednoglasno podržavaju Školski kurikulum i Godišnji plan i program za 
školsku 2021./2022. godinu Osnovne škole Fran Franković. 

 



AD.4. 

 COVID-19- ravnatelj iznosi način opravdavanja sati: do 3 (tri) dana roditelj može opravdati (npr. odlazak 
na put, epidemiološke upitne situacije npr. u slučaju povišene temperature- liječnik mora pregledati dijete 
i dati ispričnicu). U slučaju da je u razrednom odjelu jedan učenik zaražen, stav škole je da cijeli razredni 
odjel ostaje u djelomičnoj samoizolaciji (ne dolazi na nastavu). Ravnatelj daje upute roditeljima da naglase 
ukoliko je učenik procijepljen ili je prebolio u zadnjih 9mj. COVID-19 kako bi dijete bilo slobodno pohađati 
ostale aktivnosti. 

 heterogene grupe u programu Produženog boravka i rad u dvije smjene –grupe su uspostavljene po 
Zaključku gradonačelnika, a u odnosu na dvosmjenski rad škole članovi su upoznati da postoji nedostatak 
broja učionica i da se aktivno radi, u suradnji sa osnivačem na nadogradnji škole. 

 Ravnatelj iznosi novost da će na gornju cestu iznad škole, na koju su bile upućene primjedbe roditelja, PU  
staviti vizualna upozorenja u vidu svjetlosne signalizacije.  

 U odnosu na najavljeno postavljanje rampe/stupića ravnatelj iznosi da je odobreno, no novost je da osnivač 
nije spreman sufinancirati trošak istog. 

 Ravnatelj traži ovo tijelo da iznese svoje mišljenje o sudjelovanju učenika okolnih škola u sportskim 
aktivnostima unutar ove škole i da škola nije za. Vijeće roditelja se izjašnjava za takvu praksu jer i učenici 
OŠ Fran Franković pohađaju aktivnosti u drugim školama. 

 Članovi traže pojašnjenje ravnatelja o najavljenim promjenama u kriterijima davanja ocjena za vladanje. 
On pojašnjava kako postoji usuglašeno mišljenje na razini škole da je prevelik broj uzornih učenika, da bi 
kao polazno vrednovanje trebalo biti dobro, a ne uzorno vladanje, kao poticajna mjera i kako nema 
bodovanja vladanja pri upisu u srednju školu. 

 članove zanima hoće li se provoditi Nacionalni ispiti za 4 i 8 razredne odjele, na što ravnatelj odgovara da 
nismo dobili obavijest, već da raspolažemo informacijom da se samo eksperimentalno provode ove godine. 

 predsjednica prenosi upite roditelja učenika u svezi produženja autobusne linije do naselja MARČELJI i 
SROKI, ravnatelj će ispitati tu opciju sa KD Autotrolej, ali podržava inicijativu. 

 Članovi iznose primjedbe na kvalitetu marende na što ravnatelj pojašnjava da je nezahvalno za 6kn po 
danu osmisliti i pripremiti učenicima i roditeljima prihvatljiv jelovnik. Iznosi da se krajem godine ide u javnu 
nabavu pa će se poboljšati jelovnik. Iznosi mogućnost povećanja cijene istog. 

 Članovi iznose kritiku na grupne radove učenika prilikom kojih su učenici obvezni boraviti skupa u kuću 
jednog učenika, što je neprihvatljivo obzirom na epidemiološku situaciju. Ravnatelj će već sutra prenijeti 
uputu Učiteljskom vijeću da se izbjegava taj oblik rada ili da se osmisli na digitalni način. 

 Ravnatelj iznosi par činjenica u svezi okoliša škole: 
- uništen dio ograde iza gola- Grad je obaviješten, od strane škole je poslana požurnica 
- ulazak kod Produženog boravka- kad pada kiša djeca zbog ulegnuća terena prolaze kroz lokve i ulaze u 
školu mokri, ravnatelj iznosi da ćemo o tome obavijestiti Grad, a do tada privremeno sanirati 
- klupice oko škole su u fazi obnove 

 
Kako je dnevni red iscrpljen, sjednica završava sa radom u 19,40 sati.                          
 
                ZAPISNIČAR:                  PREDSJEDNICA VIJEĆA RODITELJA: 
 
        _____________________                                                  _________________________                                                                                                                                       
            I.S., tajnica,v.r.                                                                   M.P.K.,v.r. 


